

Title (en)

Writing and drawing book.

Title (de)

Schreib- und Zeichenbuch.

Title (fr)

Écritoire, pour l'écriture et le dessin.

Publication

EP 0054534 A1 19820623 (FR)

Application

EP 81870049 A 19811214

Priority

- BE 203150 A 19801212
- BE 886633 A 19801212

Abstract (en)

Book (1) comprising two covers (2, 3), at least one of which is rigid, which are joined together along one of their edges by a hinge (6) which is designed so that they can be folded towards each other and arranged in the extension of each other, a pad of transparent or translucent sheets (7) fixed to the inner face (9) of the rigid cover (3), and a set of pages (8) associated with the inner face (10) of the other cover (2), these pages (8) being hinged so that, when they are arranged in the extension of each other, a page (8) can be inserted between two sheets (7) of the abovementioned pad. <IMAGE>

Abstract (fr)

Écritoire (1), pour l'écriture et le dessin, comprenant deux volets de couverture (2, 3), dont au moins un est rigide, réunis entre eux le long de l'un de leurs bords par une articulation (6) agencée pour qu'ils puissent être rabattus l'un vers l'autre et disposés dans le prolongement l'un de l'autre, une liasse de feuilles (7) transparentes ou translucides fixées sur la face interne (9) du volet rigide (3), et un jeu de feuillets (8) associés à la face interne (10) de l'autre volet (2), ces feuillets (8) étant articulés de manière à ce que, lorsque ceux-ci sont disposés dans le prolongement l'un de l'autre, un feuillet (8) puisse être intercalé entre deux feuilles (7) de la liasse précitée.

IPC 1-7

B42D 1/00

IPC 8 full level

B42B 5/12 (2006.01); **B42D 1/00** (2006.01); **B42D 5/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

B42B 5/12 (2013.01); **B42D 1/001** (2013.01); **B42D 5/001** (2013.01); **B42D 5/005** (2013.01)

Citation (search report)

- DE 1611739 A1 19710128 - DRESCHER METZLER KG
- GB 213767 A 19240410 - EDWARD KILBURN ROBINSON
- FR 930094 A 19480115
- US 1514300 A 19241104 - MOONEY EDWARD L
- FR 344189 A 19041026 - NATIONAL CASH REGISTER COMPANY M. B. H. [DE]
- FR 1127585 A 19561219
- FR 2026809 A1 19700918 - EHLERMANN HANS

Cited by

GB2263440A; GB2263440B; WO9911470A1

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB LU NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0054534 A1 19820623; BE 886633 A 19810401

DOCDB simple family (application)

EP 81870049 A 19811214; BE 203150 A 19801212